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Onderwerp: Voortgang studentenstad 
Commissie: Economie & Mobiliteit 
 
 
Geacht college,        1 oktober 
 
Tijdens de commissievergadering heeft de VVD een rondvraag gesteld aan het 
college over de voortgang van Eindhoven studentenstad. Wethouder Van Kaathoven 
heeft in haar schriftelijke toelichting aangegeven de raad snel te informeren. Toen ik 
vroeg of dat voor 1 oktober kon gebeuren, gaf de wethouder aan dat dat zeker zou 
lukken en waarschijnlijk nog wel eerder. 
 
Inmiddels is het 1 oktober en de toegezegde update is helaas uitgebleven. Wel is er 
een verzoek om een presentatie te geven over studentenstad. De VVD juicht deze 
presentatie natuurlijk toe maar we zouden graag de toelichting van de wethouder (op 
schrift) willen weten over de politieke vragen die zijn gesteld, zoals vragen 1 en 3.  
 
Daarom stelt de VVD opnieuw de vragen. 
 

1. Wat zijn de ervaringen van het college inzake het overhevelen van het 
programma naar de Eindhovense citymarketingorganisatie? 

2. Welke mening is de referentengroep toegedaan? 
3. Is het college van plan om vervolgacties uit te voeren en waaruit bestaan 

deze? 
4. Heeft het college inmiddels met alle relevante partijen gesproken, zoals de 

wethouder in haar summiere beantwoording heeft aangegeven? 
 
Wij kijken uit naar uw beantwoording. 

 

 
Ferry van den Broek, VVD 
 
 
 

 
 
 
 


